
 

SRL kenttäkomitean kokous    1/2025 

 

PÖYTÄKIRJA 

 
Aika: Keskiviikko 22.1.2025 klo 19.00 

    

Paikka: Teams 

 

Läsnä: Hillevi Huttunen 

            Kalle Nykänen 

 Linda Immonen 

 Jonna Salkinoja 

 Heli Lehto 

 Laura Nieminen 

 Maria Rikala 

 

 Soile Kosonen (Apun edustaja) 

 Petri Tolmunen (National Safety Officer) 

 

Poissa: 

 Aki Karhapää (SRL hallituksen edustaja) 

 Jutta Koivula ( SRL toimiston edustaja) 

  

 

 

 

1.Kokouksen avaus 

 Kokous avattiin klo 19.03 

  

 

2.Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

3.Komitean jäsenten vastuualueet 

 Hillevi: Puheenjohtaja, talous 

 Jonna: Sihteeri 

 Kalle: maastomentori, kalustovastaava 

 Linda: Kilpailukalenteri, kilpailijoiden yhteyshenkilö, somevastaava 

 Laura: Kilpailukalenteri, kilpailunjärjestäjien yhteyshenkilö 

 Heli: Sääntövastaava, osallistuu sääntövaliokunnan kokouksiin 

 Maria: Koulutusvastaava, osallistuu pyydettäessä koulutusvaliokunnankokoukseen, viestintä 

 

4.Koulutus 

 TPJ, TA ja MS lisenssipäivitys 12.3 Kouluttajina Ulla Nurmi , Aki Karhapää, 

 Anu Uusinarkaus. 

 Suunnitteilla taitotuomarilisenssipäivitys. Maria on yhteydessä Tuijaan paikasta ja 

 ajankohdasta. Suunnitellaan uusien toimihenkilöiden kouluttamista. 

  

 

5.Kilpailut 

 Käytiin läpi kilpailukalenteria ja siihen tulleita muutoksia. 



  

 

6.Säännöt 

 

 Sääntömuutosehdotus ponien SM kilpailuun.   

 Hillevi tekee ehdotuksen tasosta ja muutoksesta seuraavalle kahdelle vuodella. 

  

 Keskusteltiin Tourien säännöistä ja niiden muutoksista. 

”Ponien sugar Cupiin” perustetaan työryhmä: Linda Immonen, Laura Nieminen, Heli Lehto   

ja Tuija Rosenqvist. 

 Komitea esittää, että FEI:n kouluohjelmista käännetään Suomenkielelle 1* test B ja 2* test 

 C. Hillevi on tästä yhteydessä liittoon. 

 

7.Muut asiat 

 

 Petri kertoi terveiset FEIn kenttäratsastusseminaarista, mikä pidettiin Sveitsissä. 

 

 Kenttäkomitean materiaalit laitetaan jatkossa talteen teamsalustalle. Hillevi on yhteydessä 

 liittoon. 

 

8.Seuraava kokous 

 

 Seuraava kokous suunnitellaan WhatsAppissa 

 Päätettiin kokous klo 20.31 

  

  


